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 ТИРАНА - Албански премијер Еди Рама каже да нема никакве детаљније информације о
споразуму између Београда и Приштине и негира да је имао улогу у томе да се олакша
комуникација између председника Србије Александра Вучића и косовског председника
Хашима Тачија.

  "Када кажем 'не', кажем да немам никакву детаљну информацију која би ме ставила у
позицију да имам представу о ономе �та се дешава иза затворених врата и која би ми
омогућила да почнем да коментаришем. Сигурно је да сам причао са председником
(Тачијем), али не знам никакве детаље", тврди Рама.
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Што се тиче комуникације Вучића и Тачија, Рама за ТВ Клан каже:

  

"Ако је до тога дошло, мени је драго, али није на мени било да имам било какву улогу у
комуникацији између њих. Ушавши у овај процес, не могу да будем неко ко стоји далеко,
урадио сам своје и свакодневно обављам своје дужности."

  

Кометаришући интервју некадашњег косовског председника Ибрахима Ругове за "Зери"
из 1992. у којем је рекао да је против поделе Косова, али за идеју размене територија,
Рама каже да овај тренутак има своју тежину у историји.

  

"Ово је историјски тренутак који не може да се ограничи, делећи га и служећи се
'политиком паса' који лају и уједају један другога персонализујући историју. Историја не
може да се персонализује", рекао је он.

  

Према његовом мишљењу, персонализација те ствари "може скупо да кошта".

  

Он сматра да су многи несвесни историјске тежине и важности ове теме.

  

"То је тешка тема, има специфичну тежину, реално велику у нашој историји", рекао је он
у емисији "Опинион" на ТВ Клан.

  

(Танјуг)
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